
Styrelsemöte Läckeby GoIF 2021-10-04 

 

Närvarande: Anders H, Linda M, Jimmy H, Emma A-H, Joakim J, Peter M 
 

§1 Anders hälsade alla välkomna och förklarade mötet öppnat 

§2 Sekreterare: Linda M Justerare: Peter M 

§3 Föregående protokoll: inga synpunkter kom upp 

§4 Status konstgräs: Inget nytt. Vi har frågat om belysningen kan sättas upp så att vi kan 
använda grusplanen men har inte fått något svar från kommunen. Frågan lyftes också i vårt 
möte med Trygg&Säker-förening. Vi tar kontakt och bokar in ett möte. 

§5 Fönsterbyte: En ny offert presenterades; 78 350:- exkl moms, 100 000:- inkl moms. Beslut 
togs att vi går vidare och beställer jobbet 

§6 Takläcka: Jimmy har pratat med Avent och de ersatte fläkten på samma sätt som den var 
installerad. För att rätta ”felet” måste man riva allting. Jimmy ordnar med en offert vad det 
skulle kosta så att vi kan försöka söka pengar för det. Försöka få till akutpengar då datumet 
för ansökan gått ut. 

§7 Fixardag: 17 oktober kl. 11:00. Anders H sätter samman en lista på vad som är bra att ha 
med sig till fixardagen.  

§8 Avslutningsdag: 16 oktober kl. 11:00. Vi beställer funktionströjor till alla barn. Anders H tog 
upp storlekar för alla lag. Anders H fick också tillåtelse att byta till bomullströja om det inte 
går att få fram funktionströja i tid. Barnen bjuds på fika och dricka. 

§10 Padelprojektet: Förslag att padelgruppen träffas i slutet av november. Peter M 
sammankallar. Riksidrottsförbundet sa nej på ansökan 2021 men föreslog ansökan nästa år.  

§11 Övriga frågor: 

-Uppstart lag 2015/16 och 2017/18: Fotbollsskola har anordnats vid tre tillfällen och vid sista 
tillfället skickades en lista runt där föräldrarna skrev upp sig. Vi bjuder in alla föräldrar till nästa 
styrelsemöte den 8/11 och informerar om klubben och vad det innebär att ha sina barn i 
Läckeby GoIF. Linda mailar föräldrarna en kallelse. 

-Julmarknad: Hembydsföreningen och bygdegårdsföreningen anordnar julmarknad vid 
bygdegården. Vi frågar runt om intresse för julmarknad. Förslag finns att Läckeby GoIF ska 
vara representerat på något sätt. Fråga om 6:orna på Åbyskolan vill ha ett marknadsstånd. 

-Antidrogavtal: Tanken är att starta efter höstlovet för F09/10/11 och P09/10. Det behövs en 
förälder till för F09/10/11 samt tre föräldrar till P09/10 för att anordna aktiviteter etc. Ett 
föräldrarmöte behövs för genomgång om vad avtalet innebär. 

-Träning inomhus: Startar v.45. Tider tisdagar 18-22 och söndagar 11-12 i Rockneby 
allaktivitetshus. Tisd 18-19 FP13/14 och söndagar 11-12 P11/12. Vi tittar över övriga tider och 
tar beslut på nästa styrelsemöte om eventuell avbokning. 

-Kiosken: Kaffet tar slut i kiosken då det används även vid andra tillfällen. Förslag finns att 
placera kaffe och filter i köket som kan användas för möten etc. 

Nästa möte: 8 november (pga höstlov) 


